
SE-PO.0002.8.2012

Protokół
z posiedzenia XXX Sesji Rady Miejskiej

w dniu 4 czerwca 2012

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 15

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - nieobecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - nieobecny
11. Teresa Kocot - obecna
12. Wiesław Konderak - nieobecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - obecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - obecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - nieobecny
21. Marek Rajca - nieobecny

dot.     pkt.     1     -     porządku     obrad     sesji  
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram XXX sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, 
witam wszystkich przybyłych gości.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Witam  Prezydium  Miasta,  prezesów,  dyrektorów  spółek,  kierowników  wydziałów 
mieszkańców.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, że na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad.

dot.     pkt.     2     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są propozycję zmian do dzisiejszego porządku obrad sesji?

1. Otwarcie obrad sesji  i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

3 .  Temat  w iodąc y  s e s j i  z  r amow ego  p l anu  p r ac y  Rad y  M ie j s k i e j :      

     Zatwierdzenie Taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę.

4. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA, wnioski i

 postulaty  mieszkańców  i  innych  podmiotów  do  Rady  Miejskiej)  

7.1).  SE-PO.1510.9.2012 skarga mieszkańców budynku przy ul. Grodzieckiej 6 na 

działania dyrektora ZBK z 30.04.2012 r. (skarga zasadna) 

5. Sprawy  bieżące  –  do  wiadomości  Rady  (korespondencja  do  wiadomości  Rady  

Miejskiej,  dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od  

przewodniczącego Rady Miejskiej, wnioski komisji  i odpowiedzi na wnioski, sprawy  

bieżące) 

6. Zamknięcie obrad sesji.

dot.     pkt.     3     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
W  zeszłym  roku  kiedy  podejmowaliśmy  taryfy  w  sprawie  wody  jednym  ze  złożonych 
wniosków  był  wniosek  upoważniający  Komisję  Rewizyjną  do  opiniowania  zasadności 
poprawnych  stawek  taryfowych  na  dostarczenie  wody  i  odprowadzenie  ścieków.  Panie 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej,  czy  na  posiedzeniu  komisji  odbyło  się  opiniowanie 
zasadności proponowanych stawek na dostarczenie wody i odprowadzanie ścieków.

Radny  Ireneusz  Gawroński:  Nad  zaopiniowaniem  taryf  pracuje  zespół  kontrolny,  ale 
protokół nie jest jeszcze gotowy. Zaopiniowanie nowych taryf nie odbyło się, jeśli jesteście 
Państwo zainteresowani moją opinią to chętnie ją przedstawię zarówno na temat starych jak i 
nowych taryf.

Radny Sylwester  Iwanowski: Zespół  kontrolny analizuje  taryfy  poprzednie  nie  te,  które 
mają teraz wejść.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
W tamtym roku została podjęta uchwała z zapisów, której wynikało, że kolejne propozycje 
taryf  będzie  opiniowała  Komisja  Rewizyjna,  ale  na  ten  moment  tej  opinii  nie  mamy  w 
związku z tym, czy rada może podjąć dzisiaj uchwałę o zatwierdzenie taryf.

Radca Prawny Michał Kuźnik: Jeżeli Rada nie podejmie dzisiaj tej uchwały wówczas utraci 
tą  kompetencje.  Brak  opinii  Komisji  Rewizyjnej  nie  jest  wymogiem ustawowym,  ustawa 
wymaga  tylko  złożenie  wniosku  w  odpowiednim  terminie  przez  przedsiębiorstwo 
wodociągowe i opinię Burmistrza, na podstawie tego Rada podejmuje decyzję.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy ktoś z Państwa jest przeciwny temu, aby w czasie przerwy odbyło się spotkanie Komisji 
Rewizyjnej?

Głosów przeciwnych nie było.

Burmistrz Teresa Kosmala: Wydział Nadzoru Właścicielskiego zaopiniował przedstawioną 
przez  ZIK  propozycję  wysokości  ustalenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i 
odprowadzenie ścieków. Taryfa została przygotowana zgodnie z ustawą i rozporządzeniem 
dotyczącym  gospodarki  wodnościekowej.  Zostały  zbadane  koszty,  które  powinny  być 
wyliczone w przygotowaniu taryfy,  czyli  te, które obejmują okres 12 miesięcy od złożenia 
wniosku. Taryfy opiniuje pozytywnie i proszę o głosowanie za.

Radny Ireneusz Gawroński:  Kwoty w autopoprawce wniosku jaki wpłynął  teraz są albo 
takie  same  albo  zbieżne  z  kwotami  z  kontrolowanego  okresu,  czyli  wyliczenia  tych  cen 
jednostkowych za wodę jak i ścieki są takie same. Zakończenie tamtej kontroli pozwoliłoby 
wyciągnąć stosowne wnioski na sesję.

Rady Sylwester Iwanowski: Nawet jeżeli kwoty byłyby takie same to nie znaczy, że to są te 
same dane. Rok obrachunkowy jest inny, bilans spółki jest inny, kwoty mogą się zgadzać 
natomiast bilans i wyniki tych kosztów mogą być inne.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam przerwę 15 minut.

Wznawiam obrady po przerwie.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Radny  Ireneusz  Gawroński: Komisja  Rewizyjna 
pozytywnie zaopiniowała wniosek dotyczący taryf z autopoprawką, prosimy o przyjęcie tego 
wniosku taryfowego.

Radny Mirosław Kędzierski:  Chciałbym zapytać  o  koszty  czynszu,  skąd się  bierze  taki 
wysoki czynsz? 

Burmistrz  Teresa  Kosmala:  Na dzisiaj  nie  ma  takiego  lokalu,  gdzie  Zakład  Inżynierii 
Komunalnej by się zmieścił. Przymierzamy się do zmiany siedziby ZIK- u.

Radny Władysław Oczkowicz: Proszę o informację na temat dopłat do wody.
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Burmistrz Teresa Kosmala: ZIK wypracował zysk w wysokości 15 00 000 zł. Z wyższego 
budżetu dokonamy przesunięcia na dopłaty.

Radny  Władysław  Oczkowicz: Czy  słuszne  jest  podnoszenie  kosztów  ZIK-  u,  czy  to 
prowadzi do jakiegoś celu?

Burmistrz Teresa Kosmala: Nie jest nic złego z tym, że właściciel ma zyski, one wynikają z 
oszczędności. 

Radny Ireneusz Gawroński: Zanim Komisja Rewizyjna przystąpiła do głosowania wniosku 
taryfowego, poprosiliśmy Panią Burmistrz o zobowiązanie firmy do przekazania tej różnicy 
między faktycznymi cenami ceny jednostkowej m3 wody i ścieków w porównaniu do tego co 
do tej pory mieszkańcy płacą. Deklaracja taka padła i wtedy przystąpiliśmy do głosowania.

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków.

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

dot.     pkt.     4     -     porządku     obrad     sesji  

Projekt uchwały w sprawie skargi mieszkańców budynku przy ul. Grodzieckiej 6 na działania 
dyrektora ZBK z 30.04.2012 r. (skarga zasadna)

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo Dyr. ZBK dotyczące skierowania skargi do niewłaściwego podmiotu.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Renata Malinowska
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej                                     Jolanta Moćko  
3. Radca prawny Michał Kuźnik
4. Radny Andrzej Mentel
5. Radna Zofia Bazańska (zgłasza wniosek o przesunięcie tego punktu na kolejną 

sesję)
6. Burmistrz Teresa Kosmala
7. Radny Ireneusz Gawroński

Głosowanie wniosku Radnej Zofii Bazańskiej

Głosowanie

Głosów za 8
Głosów przeciw 6
Głosów wstrzymujących się 1
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Wniosek nie przeszedł

Głosowanie projektu uchwały 

Głosowanie

Głosów za 3
Głosów przeciw 6
Głosów wstrzymujących się 6

Uchwała nie została podjęta

dot.     pkt.     5     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie udzielania absolutorium.

Informuje o piśmie MZGK w sprawie prośby o wzmożenie patroli Straży Miejskiej.

Informuje  o  piśmie  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  kierowanego  do  Członka  Zarządu 
Powiatu Będzińskiego Mariusza Kozłowskiego w sprawie pisma z dnia 17 maja 2012 roku.

Informuje o piśmie kierowanym do Pan Zdzisława Małkiewicz w sprawie budowy drogi na 
ul. Św. Wojciecha.

Informuje  o  piśmie  Pani  Burmistrz  kierowanego  do  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  w 
sprawie  wyciągu  z  ustawy w sprawie  zbiorowym  zaopatrzeniu  w wodę  i  odprowadzanie 
ścieków.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Prezes ZIK Jerzy Matyja
3. Radna Renata Malinowska
4. Burmistrz Teresa Kosmala

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zamykam XXX sesję Rady Miejskiej.

Protokołował        Przewodnicząca
Krystian Załęczny Rady Miejskiej w Czeladzi

         Jolanta Moćko
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